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Intern gebruik

Intern gebruik 

Opening en vaststellen van de agenda  
De vergadering vindt live plaats. Naast de voorzitter en zes NCad-leden 
zijn de algemeen secretaris en drie leden van de staf aanwezig.  
 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.  
De agenda wordt akkoord bevonden.  
 
 
Mogelijk of schijnbaar conflicterende activiteiten en activiteiten van 
belang voor het NCad 
Er worden geen mogelijk of schijnbaar conflicterende belangen gemeld.  
 
 
Terugblik en vooruitblik jaarplan 
Een medewerker van de staf geeft een toelichting op voorliggend 
document. Er zijn enkele verhelderende vragen waaronder een vraag over 
een eventueel te starten streefbeeld genaamd Dier voor Dier. Daarover zal 
nog een brainstorm plaatsvinden met leden van de Raad voor 
Dierenaangelegenheden (RDA).  
 
Het symposium dat het NCad wil organiseren en dat in het najaar van 2024 
zou plaatsvinden, zal worden verplaatst naar voorjaar 2025. Dit 
symposium zou verbonden kunnen worden aan de lancering van het 
transitieadvies 2.0. Tevens is het van belang dat ook de nieuwe voorzitter 
hierin een inhoudelijk stem kan hebben.  
 
Het NCad acht het van belang dat het IvD-Platform ondersteund wordt om 
een blijvende inzet van menskracht te kunnen borgen. Met LVVN is enige 
tijd geleden afgesproken dat eerst de evaluatie van de NVWA wordt 
afgewacht. Dit onderwerp zal op de agenda van het aankomende overleg 
met het IvD-Platform worden gezet. 
 
 
Actielijst 
De actielijst wordt op basis van hetgeen in deze vergadering is afgesproken 
geactualiseerd. 
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Intern gebruik  
Verslag vorige bijeenkomst  
Na een enkele suggestie wordt het verslag goedgekeurd. 
 
 
Mededelingen 
Signaaladvies REACH 
Het signaaladvies is afgrond en in een vorige vergadering geaccordeerd. 
Een medewerker van de staf geeft de laatste stand van zaken m.b.t. 
aanbieding en publicatie. Het signaaladvies zal komende maandag officieel 
worden aangeboden aan de minister van LVVN. Twee weken later zal het 
advies op de website van het NCad worden geplaatst en zal er ook 
aandacht aan worden besteed via de sociale media kanalen van het NCad. 
Het signaaladvies zal dan zowel in het Nederlands als in het Engels 
beschikbaar zijn. 

 
Evaluatie transitie advies 
De evaluatie is afgrond en op basis van afspraken in een vorige 
vergadering na een schriftelijke ronde geaccordeerd. Een medewerker van 
de staf geeft de laatste stand van zaken m.b.t aanbieding en publicatie. 
De evaluatie zal eind augustus worden aangeboden aan de minister van 
LVVN en twee weken later gepubliceerd.  
 
 
Rondvraag 
Vooruitblik Heidag. 
De Heidag vindt na afronding van deze vergadering plaats. Eén van de 
onderwerpen betreft de bespreking van het transitieadvies 2.0. Een NCad-
lid stelt voor om eerst te starten met een fundamentele reflectie op basis 
van de bevindingen uit de evaluatie en de doorkijk naar het transitie advies 
2.0.  
 
Aanvulling leden NCad 
Gezien de steeds terugkerende discussie over de uitbreiding van het 
comité, waarbij herhaaldelijk is geconstateerd dat het comité bepaalde 
deskundigheid mist, is dit punt opnieuw besproken en is besloten dat 
uitbreiding wenselijk is en dat stappen gezet gaan worden naar realisatie 
daarvan. Als gewenste extra deskundigheden zijn genoemd: 1) ethologie 
en 2) transitiekunde. Een NCad-lid voegt daaraan toe dat transitiekunde in 
combinatie met deskundigheid en ervaring op het gebied van 
wetenschapsbeleid/-filosofie en/of wellicht bestuurskunde wenselijk is. Dit 
wordt zinvol geacht om de haalbaarheid en de kans op implementatie van 
adviezen die het NCad opstelt te verhogen. Het betreft dan vooral adviezen 
die niet uitsluitend technisch van aard zijn, maar een belangrijke 
procescomponent hebben. Dat zijn bijvoorbeeld het transitieadvies en 
eerdere adviezen over parallelstudies en over het gebruik van menselijk 
materiaal voor onderzoek en onderwijs.  
Deze wenselijke uitbreiding zal de algemeen secretaris aan het ministerie 
van LVVN voorleggen. Mochten er geen belemmeringen zijn, zal het comité 
zich volgend jaar, onder leiding van de nieuwe voorzitter, beraden over een 
nadere invulling van deze twee extra plaatsen.  
 


